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ZAPISNIK SA 

9. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA BRAJDA-DOLAC 
dana  30 listopada 2019. godine u 18.00 sati u prostorijama Mjesnog odbora, Pomerio 26 

 
 

Prisutni: Igor Sušić, Gordana Šopić, , Helena Pehovac Baričević, Robert Baus (tajnik MO) 
Odsutni: Toni Gjugja, Iva Sušić 
 
Nakon što je utvrđen kvorum potreban za donošenje pravovaljanih odluka i zaključaka, predsjednik 
VMO predložio je sljedeći  
 

DNEVNI RED 
 

1. Status peticije za preseljenje udruge Terra – odgovor Gradonačelnika  
2. Dan MO – usvajanje zaključka o odustajanju od provedbe programa 
3. Razno 

 
koji je jednoglasno prihvaćen. 
 
Nakon usvajanja zapisnika s prethodne sjednice pristupilo se radu po točkama dnevnog reda, 
 
AD 1) 
 
Tajnik MO upoznao je vijećnike sa sadržajem odgovora Gradonačelnika vezano uz podršku Vijeća za 
preseljenje udruge „Terra“ na peticiju građana. 
U bitnome, kako je zaključeno, iz odgovora je vidljivo da su Gradonačelnik i njegove stručne službe 
svjesni svih navedenih problema, da ih prate i onoliko koliko je u nadležnosti Grada da ih nastoje 
umanjiti, ali i da su ti problemi dugotrajni. Međutim, kako udruga iz svoje djelatnosti pružanja 
psihosocijalne pomoći, prvenstveno djeci i adolescentima i to ovisnicima uživa punu podršku Grada, 
Vijeće je primilo na znanje odbijanje da se u skorom roku udruga iseli. 
Vijeće je još jednom zaključilo da ono u niti jednom trenutku nije osporavalo društveni značaj aktivnosti 
udruge, ali zbog specifičnosti njihovih korisnika i nadalje smatra da rade u dijelu grada koji za takvu 
aktivnost nikako nije primjeren, te se nada da će Grad barem nakon isteka ugovora po kojem udruga 
koristi prostor (veljača 2021.) pokušati naći bolje rješenje. 
Vijeće je također zaključilo da je, neovisno o podršci Grada, ovo pitanje o kojem bi trebalo raspraviti 
Vijeće za preevenciju kriminaliteta na području grada Rijeke, te će u tom smislu poduzeti 
odgovarajuću inicijativu. 
 
AD 2) 
Na prijedlog predsjednika VMO, Vijeće je jednoglasno zaključilo kako odustaje od provedbe programa 
Dan MO u 2019. godini, izuzev akcije mjerenja tlaka i šećera u krvi. 
Naime, kako je u raspravi istaknuto , Dani MO zamišljen je i treba biti program namijenjen ljudima iz 
kvarta i provoditi se s ljudima iz kvarta. Obzirom da nije izgledno kako bi se u organizaciju uključio 
dovoljan broj volontera-suradnika, a BK „Brajda“ kao osnovni partner u dosadašnjim obilježavanjima 
Dana MO prolazi kroz svoje organizacijske i ine promjene, usvojen je navedeni zaključak. 
 
 
 



AD 3) 
  
Kako pod točkom „razno“ nije bilo rasprave uz prateće zaključke Vijeća, predsjednik VMO je  u 19:30 
sati zaključio sjednicu. 
 
 
 

 
 

 
Zapisničar 

 
Predsjednik VMO 

Robert Baus                                                                                                   Igor Sušić  
 
 
 
 
 
 
 


